
Ježíš Kristus přichází proto, 
aby nás osvobozoval od zla, 

které máme v sobě, 
i od zla, které přichází zvenku. 

 
Aby posílil všechno, co je v nás dobré, 

a my se tak stávali jeho slávou. 
 

Aby potěšil všechny nešťastné 
a dal jim novou naději. 

 
Aby nás vyvedl ze všech špatných závislostí, 

do kterých jsme se dostali, 
a aby nám odpustil naše selhání. 

 
Aby se nám dal nalézt jako ten, 

který chce naše dobro. 
 

Aby nám dal zakusit radost 
stát se jako on obdarováním druhých. 

 
Ježíš Kristus přišel, aby nás ujistil, že nás má Bůh rád, že u něho – na rozdíl od 
nás lidí – neexistuje nikdo odstrčený, osamocený, nemilovaný... A to je vlastně 
důvod vánoční radosti a kořen téměř všech věcí, které se o Vánocích staly 
zvykem a tradicí. 
 
 
Ať Pán naplňuje vaše srdce. 

Za to se modlím a k tomu vám žehnám.  
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